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OBČINA KANAL OB SOČI 
Občinski svet 
 
 
Številka: 9000-0009/2015 
Datum: 4. 11. 2015 
 
 

ZAPISNIK 
3. izredne seje Občinskega sveta Občine Kanal ob Soči, ki je bila v sredo, 4. novembra 2015 

ob 16. uri, v sejni sobi občine, Trg svobode 23, Kanal 
 
 

Prisotni člani občinskega sveta: 
Bruno Colavini, Radivoj Černe, France Pirih, Bruno Koncut, Simeon Kodelja, Miha Čargo, Jože 
Valentinčič (Lig), Mira Bandelj, Vladimir Kolmančič, Risto Djurić, Tina Gerbec, Klelija Dolenc, Jože 
Valentinčič (Deskle), Marko Bucik, Andraž Gregorčič, Hasib Brdar in Andreja Melink. 
 
Opravičeno odsotni člani občinskega sveta: / 
 
Ostali prisotni: 
Andrej Maffi, župan, Nives Prijatelj, direktorica občinske uprave, Sejad Jušić, višji policijski 

inšpektor – PU Nova Gorica (k 1. točki dnevnega reda), Črtomir Špacapan, direktor RRA Severne 

Primorske d.o.o. (k 2. točki dnevnega reda), Nada Uršič Debeljak, direktorica LUNG-a Nova Gorica 

(k 3. točki dnevnega reda) in predstavniki društva EKO Anhovo in dolina Soče (k 8. točki dnevnega 

reda) ter občana Zoran Simčič in Zdenka Blaškovič (k 6. točki dnevnega reda) 

 
Novinarji: / 
 
Sejo je sklical, zanjo predlagal dnevni red župan Andrej Maffi, vodil pa podžupan Marko Bucik. 
 
Prisotnih je bilo 15 svetnikov občinskega sveta. Predsedujoči je ugotovil, da je občinski svet 
sklepčen. 
 

 
Župan je predlagal naslednji dnevni red: 

1. Informacija o varnostnih razmerah in delu Policijske postaje Nova Gorica na območju 

občine Kanal ob Soči. 

Poročevalec župan (gradivo v prilogi) 

2. Informacija o delu RRA Severne Primorske d.o.o.  

Poročevalec župan (gradivo v prilogi) 

3. Poročilo o izvajanju letnega programa izobraževanja odraslih LUNG z vlogo za soglasje k 

prerazporeditvi presežka prihodkov nad odhodki za leti 2015 in 2016. 

Poročevalec župan (gradivo v prilogi) 

4. Razprava in sklepanje o uskladitvi financiranja investicije OB044-07-0022 Kanalizacija in 

vodovod Avče za leto 2015. 

Poročevalec župan (gradivo v prilogi) 

5. Razprava in sklepanje o Spremembah in dopolnitvah Statuta Občine Kanal ob Soči – 

skrajšan postopek. 

Poročevalec župan (gradivo v prilogi 6. redne seje) 

6. Razprava in sklepanje o primernosti idejne zasnove obvoznega mostu v Kanalu. 

Poročevalec župan (gradivo v prilogi 6. redne seje) 

7. Poročilo - informacija o razdelitvi sredstev razpisa za sofinanciranje programov kulturnih, 

športnih, turističnih, socialno – humanitarnih in ostalih društev in organizacij v letu 2015. 



 2 

Poročevalec župan (gradivo v prilogi) 

8. Predstavitev društva EKO Anhovo in dolina Soče. 

 

Predsedujoči je odprl razpravo, v kateri je sodeloval Risto Djurić. 

 

Risto Djurić je želel, da se njegovo razpravo v celoti napiše v zapisnik. Od zadnje seje občinskega 

sveta je preteklo 33 dni in po njegovem mnenju ni niti ena izmed točk taka, da bi bilo potrebno 

sklicati izredno sejo. Občinska uprava je imela dovolj časa za sklic redne seje. Drugo pripombo je 

imel na predlagani dnevni red. Želel je, da se tretjo točko - Poročilo o izvajanju letnega programa 

izobraževanja odraslih LUNG z vlogo za soglasje k prerazporeditvi presežka prihodkov nad 

odhodki za leti 2015 in 2016, umakne z dnevnega reda. Predvideva da sta leti 2015 in 2016 tu 

zapisani, ker je občina sprejela dvoletni proračun. Gre za davkoplačevalski denar, čeprav Občina 

Kanal ob Soči financira to v 12 %, kar je največ za mestno občino Nova Gorica. O tej točki 

dnevnega reda bi moral najprej razpravljati Odbor za negospodarstvo in javne službe družbenih 

dejavnosti in poročati občinskemu svetu. Meni, da je osnovna pravila treba spoštovati. Za 

obravnavo te točke torej ni pogojev. Njegov predlog je, da se to točko umakne z dnevnega reda, 

ker ni v skladu s poslovnikom. Ima še en predlog in sicer naj člani odbora za negospodarstvo in 

svetniki premislijo, kdo vodi odbor in zakaj se je že drugič zgodilo, da ta odbor ni obravnaval teme, 

ki bi jo moral in o tem poročal na občinskem svetu. Naslednji njegov predlog je, da se z dnevnega 

reda umakne tudi 6. točko - Razprava in sklepanje o primernosti idejne zasnove obvoznega mostu 

v Kanalu. Svetniki so na 6. redni seji to že obravnavali. Z večino glasov so potrdili njegov predlog, 

da svetniki ne dajejo mnenja k ustreznosti tega mostu, ker smatra, da je to problem stroke. Zanima 

ga, zakaj npr. svetniki niso odločali o tem, kakšna naj bo večnamenska dvorana v Kanalu in 

podobne zadeve. Meni, da v tej zahtevi, da svetniki odločajo o primernosti tiči drugje, zato trdi, da 

ni nobene potrebe, da dajejo kakršnokoli mnenje. To kar imajo pred sabo je neka skica, kakšen naj 

bi bil izgled mostu. V državi obstajajo inštitucije, ki bodo mogle dati soglasje, da se bo most sploh 

lahko zgradil. To, da se nekdo sklicuje na to, da nima mnenja občine o primernosti mostu, da bi 

lahko nadaljevali s projektiranjem, se mu zdi za lase privlečeno. Že na 6. redni seji se je občinski 

svet seznanil z informacijo o primernosti idejne zasnove obvoznega mostu v Kanalu, ne more pa 

občinski svet sklepati o primernosti tega mostu, saj niso strokovnjaki na tem področju. Zato 

predlaga, da se tudi to točko umakne z dnevnega reda. 

Župan je v nadaljevanju pojasnil, zakaj je bila sklicana izredna seja občinskega sveta. Povedal je, 

da se je izredno sejo sklicalo v glavnem zaradi 4. točke dnevnega reda - razprava in sklepanje o 

uskladitvi financiranja investicije OB044-07-0022 Kanalizacija in vodovod Avče za leto 2015. 

Občina mora uskladitev posredovati v Ljubljano do 6. novembra 2015. Prav tako je utemeljil, zakaj 

naj bi na tej seji obravnavali tudi 3. in 6. točka dnevnega reda. Predlagal je, da se potrdi predlagani 

dnevni red.  

 

Predsedujoči je najprej dal na glasovanje oba predloga svetnika Rista Djurića. 

 

Svetniki so najprej glasovali o tem, da se z dnevnega reda umakne 3. točko. Glasovalo je 17 

svetnikov. S 6 glasovi ZA in 10 glasovi PROTI niso sprejeli naslednjega 

 

SKLEP 

Z dnevnega reda se umakne 3. točko. 

 

V nadaljevanju so svetniki glasovali o drugem predlogu svetnika Rista Djurića in sicer, da se z 

dnevnega reda umakne 6. točko. Glasovalo je 17 svetnikov. S 6 glasovi ZA in 10 glasovi PROTI 

niso sprejeli naslednjega 
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SKLEP 

Z dnevnega reda se umakne 6. točko. 

 

Svetniki so nato glasovali o predlaganem dnevnem redu. Glasovalo je 17 svetnikov. Z 12 glasovi 

ZA in 5 glasovi PROTI so sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

Potrdi se predlagani dnevni red. 

 
 
K 1. točki dnevnega reda. 
Informacija o varnostnih razmerah in delu Policijske postaje Nova Gorica na območju 

občine Kanal ob Soči. 

Poročevalec župan Andrej Maffi. Obrazložitve je podal Sejad Jušić, višji policijski inšpektor – PU 
Nova Gorica. 
 
Predsedujoči je odprl razpravo, v kateri je sodeloval Risto Djurić. 
 
 
K 2. točki dnevnega reda. 
Informacija o delu RRA Severne Primorske d.o.o. 

Obrazložitve je podal Črtomir Špacapan, direktor RRA Severne Primorske d.o.o.  
 
Predsedujoči je odprl razpravo, v kateri je sodeloval Hasib Brdar. 
 
 
K 3. točki dnevnega reda. 
Poročilo o izvajanju letnega programa izobraževanja odraslih LUNG z vlogo za soglasje k 

prerazporeditvi presežka prihodkov nad odhodki za leti 2015 in 2016. 

Poročevalec župan Andrej Maffi. Obrazložitve je podala Nada Uršič Debeljak, direktorica LUNG-a 
Nova Gorica. 
 
Predsedujoči je odprl razpravo, v kateri je razpravljal Risto Djurić. 
 
Za predlagani sklep je glasovalo 17 svetnikov. S 17 glasovi ZA so sprejeli naslednji  
 

SKLEP 

 

1. 

Javni zavod Ljudska univerza Nova Gorica, presežek prihodkov nad odhodki iz preteklih let v višini 

191.151,04 EUR razporedi na naslednji način: 

 v letu 2015 v višini 20.900,20 EUR za materialne stroške in investicijsko vzdrževanje, 

 v letu 2016 v višini 42.230,20 EUR za materialne stroške in investicijsko vzdrževanje, 

 v višini 128.020,64 EUR – nerazporejena sredstva,  
kot izhaja iz Plana porabe presežka prihodkov nad odhodki z dne 25.09.2015, ki je priloga tega 

sklepa.  

 

2.  

Ta sklep začne veljati takoj. 

 
 
K 4. točki dnevnega reda. 
Razprava in sklepanje o uskladitvi financiranja investicije OB044-07-0022 Kanalizacija in 

vodovod Avče za leto 2015. 
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Poročevalka direktorica občinske uprave Nives Prijatelj. 

 
Predsedujoči je odprl razpravo, v ni bilo razpravljavcev. 
 
Glasovalo je 17 svetnikov. S 17 glasovi ZA so sprejeli naslednji 
 

SKLEP 
 

1.  
V NRP 2015-2018 se uskladi financiranje investicije OB044-07-0022 Kanalizacija in vodovod Avče 
za leto 2015 kot sledi:  
Skupaj vrednost investicije v letu 2015: 207.227,24 EUR 
Znesek sofinanciranja po 23. členu ZFO: 69.267,00 EUR  
MGRT, sofinanciranje evropske teritorialne politike: 2.124,19 EUR 
EU sredstva – ISO-GIO: 12.037,07 EUR 
Sredstva občinskega proračuna: 123.798,98 EUR. 
 

2.  
Sklep velja takoj. 
 
 
K 5. točki dnevnega reda. 
Razprava in sklepanje o Spremembah in dopolnitvah Statuta Občine Kanal ob Soči – 

skrajšan postopek. 

Poročevalec župan Andrej Maffi. 

 
Predsedujoči je odprl razpravo, v kateri so sodelovali Risto Djurić in Marko Bucik. 
 
Risto Djurić je želel, da se njegovo razpravo napiše v zapisnik. Že na 6. redni seji, ko so 
obravnavali to točko je izrazil dvom, zakaj je potreben pri delu Statutarno – pravne komisije še kdo 
tretji. Zgodila se je tudi 3. seja te komisije in čeprav je on izrazil željo, da sodeluje na teh sejah, 
vabila ni prejel. Meni, da je to njegova pravica in je to v skladu z Zakonom o lokalni samoupravi, 
zato mu mora občina to omogočiti. Vsak svetnik ima namreč pravico, da se seje udeleži, ima 
pravico razprave, nima pa pravice odločanja. Zato zahteva, da se ga o tem obvešča. Že na 6. redni 
seji občinskega sveta bi moral koordinator Statutarno – pravne komisije Dejan Valentinčič, ki je 
pravnik ugotoviti, da sklep ni bil sprejet ampak so bili več ali manj vsi zavedeni. Naslednji dan je na 
občino po e-pošti poslal dopis in prosil, da tajništvo občine o tem dopisu obvesti vse svetnike, pa 
tega niso storili. Meni, da bi morali kot administrativna pomoč občinskim svetnikom to storiti. 
Svetniki SD-ja o tem niso bili obveščeni. Glede sprememb, ki so povezane s spremembami ZUJF2 
meni, da so to morebiti res nujne zadeve. On je vse stvari pregledal in videl samo neke malenkosti. 
Implementiralo se je, da je član sveta krajevne skupnosti in predsednik g. Marko Bucik odstopil, v 
Avčah je tudi odstopil član in predsednik sveta krajevne skupnosti. Na začetku mandata so sprejeli 
pravilnik o sejninah, ki tudi na nek način zahteva in pogojuje te spremembe, tako da so te stvari 
pokrite. Predlaga, da 2. člen teh sprememb, to se pravi spremembe 25. člena, kjer se ukinja Odbor 
za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami, umakne iz teh sprememb. To pa zato, 
ker ko se v statutu spreminja ta člen bi se moralo to spremeniti istočasno tudi v poslovniku. V 
poslovniku je celo poglavje namenjeno delovanju tega odbora. Ker te spremembe niso 
pripravljene, naj se 2. člen črta iz teh sprememb. Ostale spremembe pa bodo zaradi zakonskih 
obveznosti podprli. Občina ima statutarni sklep o ukinitvi tega odbora, ki velja štiri leta. Če bo 
potrebno spremeniti ta člen, se ga lahko spremeni tudi kasneje. Trdi, da statutarno – pravna 
komisija ni opravila svojega dela v celoti, ker ni spremenila istočasno statuta in poslovnika. Če se 
to umakne, bodo svetniki SD-ja spremembe podprli. V nasprotnem primeru bodo glasovali proti. 
Župan je pojasnil, da so se začele s predlaganim urejati določene zadeve. Komisija bo svoje delo 
opravljala, vendar se na hitro ne da vsega spremeniti. Zato je predlagal, da svetniki to potrdijo. 
Risto Djurić je obrazložil svoj glas. Povedal je, da prihaja do kršenja osnovnih aktov občine, zato 
bodo svetniki SD-ja glasovali proti tem spremembam. 
Glasovalo je 17 svetnikov. Z 13 glasovi ZA in 4 glasovi PROTI so sprejeli naslednji 
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SKLEP 
 

1. 
Občinski svet Občine Kanal ob Soči sprejme spremembe in dopolnitve statuta. 

 
2. 

Ta sklep začne veljati takoj.  
 
 
K 6. točki dnevnega reda. 
Razprava in sklepanje o primernosti idejne zasnove obvoznega mostu v Kanalu. 

Poročevalec župan Andrej Maffi. 

 
Predsedujoči je odprl razpravo, v kateri sta sodelovala Simeon Kodelja in Risto Djurić. 
 
Risto Djurić je povedal, da je ta razprava tudi obrazložitev glasu. Želel je, da se to napiše v 
zapisnik. Svetniki SD-ja pri tej točki ne bodo glasovali in se k glasovanju niti ne bodo prijavili. 
 
Glasovalo je 12 svetnikov. Z 11 glasovi ZA so sprejeli naslednji 
 

 
 

SKLEP 
 

1. 
Občinski svet se strinja, da idejni zasnovi mostov na kanalski obvoznici predstavljajo ustrezne 

rešitve za nadaljevanje izdelave in dokončanje projekta PGD in PZI. 

 
2. 

Ta sklep začne veljati takoj.  
 
 
K 7. točki dnevnega reda. 
Poročilo - informacija o razdelitvi sredstev razpisa za sofinanciranje programov kulturnih, 

športnih, turističnih, socialno – humanitarnih in ostalih društev in organizacij v letu 2015. 

Poročevalec župan Andrej Maffi. 

 
Predsedujoči je odprl razpravo, v kateri so sodelovali Bruno Colavini, Vladimir Kolmančič, Hasib 
Brdar in Klelija Dolenc. 
 
 
K 8. točki dnevnega reda. 
Predstavitev društva EKO Anhovo in dolina Soče. 

 
 
 
Seja je bila zaključena ob 19.40. 
 
 
 
 
Zapisala:        Predsedujoči 
Valentina Velišček       Marko Buci 
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Priloge: 
- lista prisotnosti 

 
 
 
PREGLED REALIZACIJE SKLEPOV 
 
Na 3. izredni seji dne 4. 11. 2015, so bili sprejeti naslednji sklepi: 
 
Sklep 1: 
Potrdi se predlagani dnevni red. 

 

- na seji 
Sklep 2: 
Sklep o soglasju k prerazporeditvi presežka prihodkov nad odhodki za leti 2015 in 2016. 

 

- na seji 
Sklep 3: 
Sklep o uskladitvi financiranja investicije OB044-07-0022 Kanalizacija in vodovod Avče za leto 

2015. 

- na seji 
Sklep 4: 
Občinski svet Občine Kanal ob Soči sprejme spremembe in dopolnitve statuta. 

 
- na seji 

Sklep 5: 
Občinski svet se strinja, da idejni zasnovi mostov na kanalski obvoznici predstavljajo ustrezne 

rešitve za nadaljevanje izdelave in dokončanje projekta PGD in PZI. 

 

- na seji 
 


